
Consiliul local al Comunei Tintesti
Nr.

PROCES VERBAL
al sedintei ordinare a Consiliului Local Tintesti,

incheiat astazi, 16,09.2022

Conform Regulamentului de functionare al Consiliului Local Tintesti, presedinte de sedinta este
desemnat dnul. dragan Neculai.

Astazi, data de mai sus, are loc sedinta ordinara a Consiliului local, fiind prezenti 13 consilieri din
totalul de 13 .

Au fost prezenti, in calitate de invitati:
Stoica Aurel primar
Rotarescu Cristina - consilierjuridic
Petrescu Sandina - secretar general

Incep lucrarile sedintei:

Dnul. presedinte de sedinta da citire dispozitiei de convocare a Consiliului Local in sedinta
ordinara in ziua de 16.09.2022, dupa cum urrneaza'.

l. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local pe luna septembrie 2022

Initiator: primar, Stoica Aurel

2. Proiect de hotarare privind deserrnarea consilierilor locali in Consiliul de Administratie al Scolii
Gimnaziale Maxenu

Initiator: primar, Stoica Aurel

Se spune la vot ordinea de zi. Toti consilierii sunt " pentru" .

Se supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare. Toti consilierii sunt " pentru".

SeLeggJg-Uim!!ou!E!-(!gJl-A!4!!19!J!eE: Proiect de hotorare privind rectificarea btugetului local
pe luna septembrie 2022

Dnul. primar da citire referatului de aprobare si arata ca este vorba despre sume defalcate din TVA in
trim. III 2022,in cuantum de 12.000 lei. Aceste sume au fost comunicate de catre ANAF. Dl. Primar propune ca
aceasta suma sa fie repafiizata pentru acoperirea urmatoarelor cheltuieli : 9.000 lei pentru acoperirea maririlor
sumelor pentru Asociatia Judeteana de Fotbal si 3.000 lei pentru acoperirea cheltuielilor scolare.

Dl. Iordache este de pararere ca ar fi necesar ca pentru finantarea echipei de forbal sa se caute si niste
sponsori, mai ales dintre firme1e de pe raza comunei.

Dl. Primar raspunde ca deja au existat asfel de discutii, dar Asociatia de Fotbal nu dispune inca de un
cont in banca, pentru a se putea face o eventuala sponsorizare.

Dl. Avram propune ca dl. Oancea si dl. Serban sa fie convocati intr-o sedinta de consiliu, pentru a se
lamuri acest aspect.

Dl. Iordache relateaza faptul ca afost prezent la doua dintre meciurile echipei "Luceafarul"si a observat
ca pentru celelalte echipe erau prezenti primarul sau un reprezentant al acestuia, aspect ce conta in economia
jocului. In plus, ii determina pe jucatori sa aiba un comportament mai atent, intrucat sunt multe altercatii pe
teren. Dumnealui propune ca un paznic angajat la primarie sa ii insotesca la meci.

D1. Avram considera cajucatorii sunt indisciplinati si ar trebui atentionati cu privire la comportament.
Dl. Manole afirma ca se confrunta cu astfel de situatii si echipele din prima liga, nu numai la nivelul

ech ipei noastre.



Dl. Primar va solicita postului de politie sa trimita un reprezentant la partidele de forbal.

Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate.
Deoarece nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare.

In urma votului deschis, Proiectul de hotarare privind rectificarea bugetului local pe luna septembrie2022 se aproba cu l3 voturi "pentru" , din totalul de r3 consilieri prezenti li sedinta.

- Se trece ta at aoiua p Proiecl de hotarare privind desemnarea consilierilorlocali in Consiliul de Administratie at Scolii Gimnaziale Maxenu

Dnul. primar da citire referatului de aprobare si arata ca propunerea dumnealui este ca din Consiliul deAdministratie sa faca parte in continuare domnii consilieri Avram Ion si pandele Nela.
Dnul. Iordache reclama faptul ca a discutat cu dna. Pandele Nela si a afTat ca aceasta nu a fbst

convocata la sedinte in anul scolar anterior, lucru total nepotrivit, intrucat are drept de vot . Dumnealui solicita
ca, dupa fiecare sedinta a consiliului de administratie, sa fie informat si consiliul tcar.

Dna. Pandele confirma cele aratat de dl. Iordache.
Dl. Primar isi ia angajamentul ca sa fie anuntata dna. Pandele in momentul in care va fi anuntat sireprezentantul sau in acest consiliu.

Apoi, se da citire rapoftului compartimentului de specialitate.
Deoarece nu sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare.

In urma votului deschis, Proiectul de hotarare privind desemnarea consilierilor locali in Consiliul deAdministratie al Scolii Gimnaziale Maxenu se aproba cu l3 voturi "pentru" , din totalul de l3 consilieri prezenti
la sedinta.

Se trece la al treilea Diverse

Dl. Avram intreaba daca si comuna nostra va beneficia de o masa calda pentru elevi, cum a vazut ca se va
intampla in alte comune. Dumnaelui propure sa se amanajeze actualul atelier de la Maxenu pentru spatiu de
servit masa.

Dl. Primar raspunde ca scoala este inscrisa in acest program, se urmeaza procedura de aprobare.

Dl. Primar informeaza consiliul local ca in data de 5 octombrie, pentru satele Tintesti si pogonele si in
data de 6 octombrie pentru satele Maxenu si Odaia Banului , la Caminul cultural, va avea loc o intalnire de
infonnare privind lucrarea de cadastrare a comunei . Este de dorit sa fie prezenti cat mai multi cetateni.

Dl lordache propune sa fie printati niste fluturasi pentru informarea cetatenilor. Dumnealui il intreaba pe
domnul primar ce masuri s!, vor lua in legatura cu medicul de familie, in conditiile in care a fbst modificata
legea sanatatii.

Dl. Primar propune sa fie intrebati cetatenii din Maxenu daca doresc sa se intoarca doamna doctor Iosif
in sat si apoi intrebata si dumneaei daca doreste sa revina. .

Dl. Avram raspunde ca, din cunostintele sale, doamna doctor nu doreste sa revina.

Dl. Iordache considera ca este important sa fie amenajat cabinetul cat mai curand, ca sa poata veni alt
medic.

Dl Primar raspunde ca este necesara o rectificare de buget, in care sa fie prinsa o suma in acest sens. Va
da aceasta tema la contabilitate.

Dl. Iordache doreste sa stie stadiul implementarii proiectului cu sala de sport de la pogonele, despre care
dl. Primar a pomenit Ia inceputul anului scolar.

DI. Primar raspunde ca se depun documentele in vederea construirii.



Dl. Iordache intreaba cand se baga la adapost lemnele de la scoala, caci sunt in ploaie. Dl. Primar
raspunde ca au fost taiate si bagate la adapost.

Dl. Iordache solicita sa fie refacuta aleea de acces catre Gradinita Pogonele deoarece este foarte
degradata.

Dl. Primar raspunde ca se va reface gardul si se va avea in vedere si aleea.

Dl. Iordache propune ca in bugetul de anul viitor sa fie prinsa ca si achizitie cate o statie de amplificare la
scoli, caci s-a dovedit necesara la inceputul anului scolar, cand sonorizarea a lasat de dorit.

' Dl. Primar se arata ingrijorat de evolutia preturilor [a energie electrica si afirma ca va fi dificil de asigurat

, iluminatul public pe timp de noapte. Unii primari deja au propus reducerea orelor de consum.

Doamna Pandele informeaza cu privire la un drum din satul Maxenu, despre care dl. Primar raspunde ca
deja este in lucru. Apoi, solicita ca tomberonul de fier din curtea cladirii de utilitate publica de la Maxenu sa fie
mutat mai aproape de statie. Dl. Primar raspunde ca acolo a mai fost un tomberon, dar i s-a dat foc.

Dna. Barac considera ca este necesar ca la podete sa fie instalate cosuri de gunoi, caci sunt multe resturi
aruncate de catre cei care stau si socializeaza in acele zone. De asemenea, considera ca ar trebui ca paznicii sa

aiba in vedere statia de autobuz de la scoala Pogonele, care a fost transformata in wc public.

Dnul. Gomoescu intreaba daca ar putea fi facuta o extindere de iluminat public in Pogonele, pe prima
strada.

Dnul. primar raspunde ca proiectul este :nai vehi si nu s-a prevazut la acel moment, deci nu se poate face
momentan.

Drept care, s-a intocmit prezentul proces verbal.

Presedinte de sedinta,
Consilier, Dragan Neculai

Intocmit,
Consilier juridic, Rotarescu Cristina


